
Referat fra bestyrelsesmøde den 23/1-2025 – AFDELING 26 

Tilstede: Claus, Conni, Lars, Jes, Marianne. D, og Marianne. O 

 

Dagsorden. 

1. Siden sidst. 

2. Kommende Rundgang. 

3. 40 års jubilæum i august. 

4. Div. 

 

Referat. 

Ad. 1. Velkomst komite. Vi har 2 beboere i afdelingen som tidligere, har udtrykt ønske om, at 
de godt kunne tænke sig at være en slags velkomst komite, som kontakter, nyindflyttede 
beboere. De vil byde velkommen, have en flyver med, med de vigtigste punkter omkring afd. 
26 og svare på spørgsmål. 

Vi har fået grønt lys fra Almenbo om at det er ok at jeg ( Conni ) videre giver nummeret på den 
lejlighed, hvor der kommer nye beboere. Conni kontakter de 2 beboere, som har udtrykt ønske 
om, at udfylde denne tjans. 

 

Opsætning af tørrestativ, som blev vedtaget på afdelingsmøde i juni 2024, er bestilt og vil blive 
opsat, når vi nærmer os foråret. 

 

Fældning af dårlige/ syge træer og udskiftning af træer ved indgangspartierne bliver sat i gang 
snarest muligt. 

 

Med hensyn til el ladestandere, tager Jes kontakt til vores inspektør og får arrangeret et møde 
med ham. 

 

Ad. 2. Vi har endnu ikke fået indkaldelse til den årlige Rundgang, men den kommer nok snart. 
Bestyrelsens fokus til mødet, vil blive udskiftning af - og maling af træværk. Bagbeklædningen 
på skurerne tilhørende den enkelt lejlighed skal nok også skiftes. 



 

Ad. 3. Bestyrelsen lægger op til at vores 40 års jubilæum der afholdes den 16 august 2025, 
bliver brunch og kage/ kaffe, til eftermiddag. Vi får ikke penge fra Almenbo til afholdelse af 
dagen, så vi holder det i et fornuftigt leje. 

Marianne. D. og Conni fra bestyrelsen, er tovholdere og arrangører, men vi kunne godt tænke 
os hjælp fra 2-3 beboere. Gerne fra børnefamilier, som kunne bidrage med ideer til noget for 
børnene. 

Bor der en lille fest arrangør, i din mave, så meld dig til Conni eller Marianne. D. 

 

Ad. 4. Marianne. D. har købt og opsat skraldespande til affaldssortering, i fælleshuset. 

Mvh. Bestyrelsen. 

 


